
 

         KARLOVARSKÝ KRAJ 
KOMISE RADY KARLOVARSKÉHO KRAJE 

PRO TRANSFORMACI REGIONU, FOND SPRAVEDLIVÉ TRANSFORMACE  

A ENERGETIKU 
 

č.j. KK/11/KF/23 

 

U s n e s e n í 
 

z 20. jednání Komise Rady Karlovarského kraje pro transformaci regionu, 

Fond spravedlivé transformace a energetiku, konaného dne 5. 5. 2023 od 12:00 hod, online 

prostřednictvím MS Teams. 
 

Přítomní členové:  Ing. Petr Třešňák, Bc. Kateřina Maružánová, Ing. Radek Novotný, 

ak. arch. Martin Pinc, Alexandr Terek, Daniel Vašíček (příchod 12:03), 

Gabriela Dostálová (odchod 13:03), Mgr. Jana Mračková Vildumetzová 

(odchod 13:03), Renata Oulehlová  

Ostatní zúčastnění:  Patrik Pizinger, Ing. Karel Jakobec (odchod 12:15),  

Ing. Regina Martincová (odchod 12:15), Ing. Petra Lorenzová,  

Ing. Petra Skálová 

Omluvení členové:  Mgr. Marek Stepanov, Ivan Vrzal, Miloslav Zítka, Karla Maříková 

 

Jednání zahájil ve 12:02 hodin a ukončil v 13:04 hodin předseda Komise pro transformaci 

regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku Rady Karlovarského kraje (dále jen 

„komise“) Ing. Petr Třešňák.  

Na jednání bylo přítomno 8 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

Předseda komise přivítal přítomné členy a přítomné hosty, seznámil všechny přítomné 

s navrženým programem a vznesl dotaz na doplnění či změny programu. Nikdo neměl návrh 

na doplnění. 

 

Program jednání: 

1) Schválení programu 

2) Schválení účasti přítomných hostů 

3) Postup zavádění EnMS – systém managementu hospodaření s energií a Směrnice 

upravující systém managementu hospodaření s energií v organizacích Karlovarského kraje 

4) Navýšení alokace na tematickou výzvu Odborné učebny středních škol v Karlovarském kraji 

v rámci Operačního programu Spravedlivá transformace 

5) Informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace 

6) Různé 

 

Pan Daniel Vašíček se dostavil v 12:03 hodin na jednání komise. 

Na jednání bylo přítomno 9 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

 

Usnesení č. 1/5/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• schvaluje program 20. jednání komise dne 5. 5. 2023 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 
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Předseda komise požádal zapisovatelku komise o představení přítomných hostů, kteří nejsou 

schválenými stálými hosty. 

Na jednání komise byli přítomní dva hosté, a to:  

- Ing. Karel Jakobec – náměstek hejtmana a radní pro životní prostředí, zemědělství a energetiku 

- Ing. Regina Martincová – vedoucí odboru životního prostředí a zemědělství 

 

Usnesení č. 2/5/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• schvaluje účast všech přítomných hostů na jednání v souladu s čl. III., odst. 3 Jednacího 

řádu komisí Rady kraje 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Předseda komise předal slovo panu Ing. Karlu Jakobcovi a paní Ing. Regině Martincové, 

aby představili třetí bod jednání: Postup zavádění EnMS – systém managementu hospodaření 

s energií a Směrnice upravující systém managementu hospodaření s energií v organizacích 

Karlovarského kraje.  

Bylo uvedeno, že aktuálně probíhá výběrové řízení na ředitele Agentury krajského 

energetického managementu Karlovarského kraje, p.o.  

Pracovní skupina Energetika projednala Směrnici energetického managementu a postup 

zavádění energetického managementu na svém jednání dne 25. 4. 2023.  

Aktuálně se připravuje zadávací dokumentace na výběr software pro energetický management. 

Zavedení systému energetického managementu by mělo sloužit ke zmapování energetické 

náročnosti celého energetického hospodářství kraje a následně i k formování úspor energie. 

 

Usnesení – není číslováno 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• souhlasí a doporučuje Radě Karlovarského kraje schválit 

postup zavádění EnMS – systém managementu hospodaření s energií a Směrnici upravující 

systém managementu hospodaření s energií v organizacích Karlovarského kraje 
 

Hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdržel se 3 Nehlasoval 0 

USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO 

 

Předseda komise předal slovo panu Patriku Pizingerovi, aby představil čtvrtý bod jednání: 

Navýšení alokace na tematickou výzvu Odborné učebny středních škol v Karlovarském kraji 

v rámci Operačního programu Spravedlivá transformace. 

Odborné učebny středních škol je tematická výzva v rámci Operačního programu Spravedlivá 

transformace 2021 – 2027, jejíž předmětem je podpora staveb, modernizace a vybavení 

odborných učeben středních škol. Jedná se například o chemické a fyzikální laboratoře, 

robotické laboratoře, počítačové učebny, nahrávací studia, dílny nebo specializované jazykové 

učebny. Příjem žádostí do této výzvy probíhá od 15. 2. 2023 do 31. 12. 2023.  

Jedná se o navýšení alokace do již probíhající vyhlášené výzvy, a to z důvodu zaznamenaného 

převisu projektů.  
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Regionální stálá konference Karlovarského kraje a zvolení zástupci Rady hospodářské 

a sociální dohody České republiky schválili navýšení alokace formou per rollam dne 9. 5. 2023. 

 

Usnesení č. 3/5/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• bere na vědomí 

navýšení alokace tematické výzvy „Odborné učebny středních škol v Karlovarském kraji“ 

v rámci Operačního programu Spravedlivá transformace o 150 000 000 Kč 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

 

Předseda komise předal slovo panu Patriku Pizingerovi, aby představil pátý bod jednání: 

Informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace. 

Podklady pro tento bod jednání členové komise obdrželi spolu s pozvánkou. Obsahem tohoto 

bodu je: 

- Memorandum vodík a deklarace o společném zájmu s ministrem životního prostředí 

- Memorandum Sokolovsko – návrh 

- Informace z jednání RSK KK k vybraným strategickým projektům OPST na území 

Karlovarského kraje 

- Technická pomoc – schválení žádosti města Sokolov (JTP Groundwork) 

- Monitorovací výbor OPST 

- Spuštěné a plánované výzvy z OPST pro Karlovarský kraj 

- Stav čerpání (k 18. 4. 2023) 

- Plánovaná akce „APD“ – Annual Political Dialogue 2023 

- Účast pana hejtmana Kulhánka a pana radního Pizingera v Bruselu 

 

Paní Mgr. Jana Mračková Vildumetzová a paní Gabriela Dostálová zmínily technické problémy 

s otevřením zazipovaného souboru s podklady k tomuto bodu jednání – z tohoto důvodu je 

materiál k tomuto bodu jednání zaslán znovu členům komise s tímto usnesením. 

 

Paní Mgr. Jana Mračková Vildumetzová požádala o seznam všech v současné chvíli 

realizovaných projektů Karlovarského kraje a informaci za jakou finanční částku se teď na 

odboru řízení projektů projekty připravují. Důvodem tohoto požadavku je zhodnocení 

finančních možností Karlovarského kraje. Zároveň požádala o zařazení tohoto bodu na příští 

jednání komise. 

Paní Gabriela Dostálová požádala, jestli by bylo možné na každé jednání Zastupitelstva 

Karlovarského kraje předkládat shrnutí informací o transformaci kraje.  

 

Usnesení č. 4/5/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• bere na vědomí  

informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace 
 

Hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdržel se 2 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 
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Program jednání přešel do bodu 5) různé. Slovo si vzal pan Ing. Radek Novotný, který se 

dotázal na problematiku Gymnázia Ostrov a jeho připojení na CZT (Centralizované zásobování 

teplem) a zda v tomto tématu bylo nějak pokročeno.  

Na dotaz reagovala zapisovatelka komise, že informaci zjistí a případně bude tato problematika 

řešena na příštím jednání komise. 

 

Paní Ing. Petra Lorenzová opustila jednání ve 12:56 hodin. 

Pan Patrik Pizinger opustil jednání ve 12:57 hodin. 

Paní Mgr. Jana Mračková Vildumetzová opustila jednání ve 13:03 hodin 

Paní Gabriela Dostálová opustila jednání ve 13:03 hodin. 

Na jednání bylo přítomno 7 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

 

Předseda komise ukončil jednání v 13:04 hodin. 
 

Další jednání komise bude v úterý 13. 6. 2023 od 14 hod online formou. 
 

 

V Karlových Varech, dne 15. 5. 2023 
 

Zapisovatelka: Ing. Petra Skálová 

 Ing. Petr Třešňák, v.r. 

                                                                                                předseda komise             

 


